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GMR / terugblik GMR avond                                                             
Tijdens het voorjaarsoverleg is gesproken over de opzet van het IKC. Binnen de Oase speelt dit momenteel nog 
iets minder. De opkomst was best groot (ongeveer 45). Men is positief over deze avond.  
Bas van Loo en Ellen Kiers (van Welluswijs) hebben de aanwezigen gevraagd naar ideeën over IKC. Deze 
opmerkingen worden meegenomen in de verdere ontwikkeling.     
Het financiële jaarverslag van Chrono is goedgekeurd. Komend jaar zal er verder gesproken worden over de 
audits, het koersplan en de doelenborden op het bestuurscentrum.  

 
Jaarplan/NPO + evaluatie 21/22  
Er is vanuit Chrono weer een overzicht gekomen van de financiële kant. Aan de hand hiervan is Lianne aan de 
slag gegaan met de invulling van het jaarplan en de formatie.  
Afgelopen jaar zijn de NPO gelden onder andere naar scholing, inzet op sociale vaardigheden, extra handen 
binnen de school en woordenschatontwikkeling gegaan. Daarnaast hebben we ons gericht op de inrichting van 
STEAM en betekenisvolle middagen. Daarnaast zijn we dit jaar bezig geweest met de certificering van SWPBS, 
invoering en implementatie van groepsplannen, inzet van ons expertise team. 
In het komende jaarplan gaan we verder de groepsplannen, de samenwerking tussen onderwijs en zorg, meer 
expertise delen met andere basisscholen, verdere ontwikkeling richting IKC.  
De NPO gelden zullen het komende schooljaar ingezet gaan worden voor extra onderdelen van de nieuwe 
rekenmethode, ontwikkeling rondom driehoeksgesprekken (leerling, ouders en leerkracht), vervolg van de 
betekenisvolle lessen en extra Chromebooks en IPads.  

 
Formatie 22/23                                                                                   
De personeelsgeleding van de MR heeft ingestemd met het voorstel voor de formatie voor schooljaar 
2022/2023. 

 


